
Grönslätts Intresseförening, Hällevik 
Protokoll årsmöte Enebacken, Grönslätt 2004-07-10 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7014, 7018, 7019, 7022, 7023, 7029, 7030, 7035, 7036, 7037, 7040, 7042, 7044, 7053, 7059, 

7063, 7065, 7066, 7067, 7071, 7078, 7079, 7091, 7092, 7094, 7095, 7096, 7097, 7099, 7105, 

7107, 7108, 7110, 7111, 7114, 7115, 7124, 7131, 7140, 7141, 7144, 7146, 7150, 7153, 7159. 

 

Ordföranden Arne Tufvesson hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2004 och 

förklarade mötet öppnat. 

 

1. Till mötesordföranden valdes Gert-Åke Bengtsson, 7108. 

 

2. Tidigare utskickat förslag till dagordning godkändes i befintligt skick. 

 

3. Röstlängden justerades enligt uppropsförteckning. 

 

4. Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst. 

 

5. Till justeringsmän jämte rösträknare valdes Eva Bengtsson, 7108 och Germaine 

Krokhammar 7111. 

 

6. Styrelsens förvaltnings- och revisionsberättelse föredrogs och godkändes. 

Styrelsens verksamhetsplanering föredrogs och godkändes. 

 

7. På förslag av revisorerna beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gånga året. 

 

8. Kassaredogörelsen godkändes. Medlemmar som ej fullgjort sina förpliktelser är 

1 st  fastighet 7039. 

 

9. Årsavgift förblir oförändrad dvs. 1.800:-. 

 

10. Beslutades att styrelseledamöterna skall befrias från årsavgift. 

 

11. Till ordförande på ett år nyval av Gert-Åke Bengtsson, 7108. 

 

12. Till sekreterare på ett år omvaldes Britt Fransson, 7019. 

 

13. Styrelsesuppleanter på ett år omval av Lennart Jönsson, 7078 och nyval av Christer 

Nordlund, 7021. 

 

14. Valberedningskommitté på ett år omval Lennart Olofsson, 7110 och Jörgen Olsson, 7030. 

 

15. Till revisorer på ett år omval Carl-Erik Hylander, 7023 och Per Wickström, 7065. 

Till revisorsuppleant på ett år omval John Arne Persson, 7159. 

 

16. Till festkommitté på ett år omval Agneta Liljedahl, 7042 och Eva Thyrén, 7123. 

Festkommittén erhåller ett arvode på 1.800:- vilket fördelas inom kommittén. 

 

17. Till representanter för Kalvhagsvägens vägförening på ett år omval Bengt Olofsson, 7128 

nyval Eva Bengtsson, 7108. 



 

18.Styrelsen fick i uppdrag att arbeta vidare enligt tidigare. 

 

19a. Två motioner hade inkommit. En motion undertecknad av revisorerna vilka förslår en 

påminnelseavgift på 50:- att utta vid utebliven betalning, vidare att ränta debiteras från 

förfallodagen med 2% över diskonto, motionen antogs i sin helhet. 

Den andra motionen inkom från styrelsen i Grönslätts Intresseförening, undertecknad av Arne 

Tufvesson föreningsordförande.  

Del 1. vattenförsörjning till nedre delen av området bytes ut, att varje fastighet får egen 

frostsäker anslutning via serviceventil. 

Del 2. under verksamhetsåret fullfölja åtgärden o meddela berörda fastighetsägare om 

förväntad kostnad. 

Del 3. att äldre anslutningar som inte uppfyller kraven om egen serviceventil o frostskyddad 

inkoppling skall vara avvecklade senast 070430.  

Del 4.  att igen anslutning får göras förrän skriftligt ansökan godkänts av styrelsen. 

Del 5. att informera fastighetsägare att åtgärd med vattenanslutning är frivillig, men att från 

070501 finns endast möjlighet att avhämta vatten från angiven vattenpost inom området. 

Motionen antogs i sin helhet. 

 

19b. Förslag till stadgeändring enligt tidigare utsänt förslag, beslut att anta förslaget med 

tillägg § 17 punkt 17 val av valberedningskommitté (årligen).  

 

20. Övriga frågor: Fråga från Badvikens vänner om fortsatt arbete vid badviken, behov av att 

flera hjälper till med att hålla badviken i ordning!  Mötet anser det av vikt med fortsatt arbete.  

Gemensam arbetsdag är onsdagseftermiddagar! Av vikt att flera hjälper till. 

Ytterligare information finns i ”Hej o välkommen till Grönslätt”. 

Förslag inkom att alla skall hjälpas åt inom området, har man ej möjlighet till detta kan en 

avgift på 100:- erläggas. Något beslut har ej tagits i denna fråga, styrelsen arbetar vidare. 

Hemsidan nås lättas genom www.gronslatt.org. 

Styrelsen fick i uppdrag att ersätta kartan på anslagstavlan med en ny. 

Mötet avslog att det skall finnas anslag på fastighetsnummer och namn på anslagstavlan. 

Årsmötesprotokoll anslås. Många kör för fort, uppmanar till att sänkta hastigheten ! 

Vi måste hjälpas åt att hålla vägarna i ordning, räfsa gärna utanför tomten. Möjlighet finns att 

hämta kross vid brevlådetorgen o fylla i håligheter i vägen. 

Behov av röjning kring vägar finns, samtliga skall röja utanför egen tomt, behov finns att röja 

på fastighet Stiby 7:2, styrelsen kontaktar ägaren. Låga ledningar som hänger över vägarna 

bör åtgärdas. 

 

21. Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

http://www.gronslatt.org/

